

# KENYATAAN SEBUTHARGA



## JABATAN PERHUTANAN NEGERI PAHANG DARUL MAKMUR

SEBUTHARGA ADALAH DIPELAWA KEPADA KONTRAKTOR/PEMBEKAL PEMBANGUNAN HUTAN YANG BERDAFTAR DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN DI BAWAH BIDANG KOD YANG BERKAITAN DAN BERTARAF BUMIPUTERA SERTA BERDAFTAR DENGAN JABATAN PERHUTANAN NEGERI PAHANG SEPERTI BUTIRAN DI BAWAH DENGAN PENDAFTARAN MASIH SAH LAKU TEMPOHNYA ADALAH DIPELAWA UNTUK MEMBUAT TAWARAN HARGA BAGI KERJA-KERJA BERIKUT:

NO. SEBUTHARGA	PERKARA	SYARAT PENDAFTARAN	MAKLUMAT LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
PHN.PHG.63/2020 (PSNT)	PERKHIDMATAN MENJALANKAN KERJA-KERJA MENAIK TARAF TAPAK SEMAIAN KEMUNTING JABATAN PERHUTANAN NEGERI PAHANG	KEMENTERIAN KEWANGAN BIDANG KOD 221401/221402/CIDB	TARIKH: 25 JUN 2020 (KHAMIS)  MASA: 10.00 PAGI  TEMPAT BERKUMPUL: DI TAPAK SEMAIAN KEMUNTING	2 JULAI 2020 (KHAMIS)  MASA: 12.00 TENGAHARI

- KONTRAKTOR **DIWAJIBKAN** MENGHADIRI LAWATAN TAPAK PADA TARIKH TERSEBUT DAN DINASIHATKAN UNTUK MENGGUNAKAN KENDERAAN PANCUAN EMPAT RODA (4X4) BAGI TUJUAN LAWATAN TERSEBUT. PENAMA DALAM LESEN DAN WAKIL PENAMA DIBENARKAN MENYERTAI LAWATAN TAPAK.
- BORANG-BORANG SEBUTHARGA BOLEH DIBELI DI **JABATAN PERHUTANAN NEGERI PAHANG, TINGKAT 5, KOMPLEKS TUN RAZAK, BANDAR INDERA MAHKOTA, 25990 KUANTAN, PAHANG DARUL MAKMUR** MULAI HARI LAWATAN TAPAK DENGAN MENYERTAKAN **WANG POS BERHARGA RM10.00** YANG DIBUAT ATAS NAMA "**PENGARAH PERHUTANAN NEGERI PAHANG DARUL MAKMUR**". BAYARAN SECARA WANG TUNAI TIDAK AKAN DITERIMA.
- KONTRAKTOR YANG INGIN MEMBELI BORANG SEBUTHARGA DIKEHENDAKI MEMBAWA SIJIL ASAL **SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT, SIJIL TARAF BUMIPUTERA DAN SIJIL KONTRAKTOR PEMBANGUNAN HUTAN** YANG MASIH SAH LAKU TEMPOHNYA.
- DIMAKLUMKAN JUGA BAHAWA KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA TERSEBUT BOLEH DIMUAT TURUN DENGAN MELAYARI LAMAN SESAWANG JABATAN IAITU <http://forestry.pahang.gov.my>.
- DOKUMEN YANG TELAH LENGKAP DIISI HENDAKLAH DIMASUKKAN KE DALAM SAMPUL SURAT BERLAKRI DAN DIPENJURU ATAS KIRI SAMPUL DITULIS NO. SEBUTHARGA DIMASUKKAN KE DALAM PETI SEBUTHARGA DI PEJABAT PERHUTANAN NEGERI DAN MESTILAH DIALAMATKAN KEPADA **JABATAN PERHUTANAN NEGERI PAHANG, TINGKAT 5, KOMPLEKS TUN RAZAK, BANDAR INDERA MAHKOTA, 25990 KUANTAN, PAHANG DARUL MAKMUR**.
- TARIKH TUTUP BAGI SEBUTHARGA INI ADALAH PADA **2 JULAI 2020 (KHAMIS) JAM 12.00 TENGAHARI**. PIHAK JABATAN TIDAK TERIKAT UNTUK MENERIMA TAWARAN TERENDAH ATAU TERTINGGI ATAU SEBARANG TAWARAN.

DIKELUARKAN OLEH:  
UNIT SILVIKULTUR ZON TIMUR  
JABATAN PERHUTANAN NEGERI PAHANG  
(BAHAGIAN PEMBANGUNAN)  
BUKIT SEKILAU,  
25200 KUANTAN

**PENGARAH PERHUTANAN NEGERI  
PAHANG DARUL MAKMUR  
17 JUN 2020**